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Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Woonzorgcentrum De Oase ondanks vele 
inspanningen zwaar getroffen
Tijdens de eerste coronagolf bleef woonzorgcentrum De Oase grotendeels gespaard. 
Helaas konden we ondanks de vele voorzorgsmaatregelen deze keer een ernstige uitbraak 
niet verhinderen. Zowel de bewoners als het personeel werden zwaar getroff en.

Er moesten dan ook zware ingrepen 
gebeuren. Zo werd een cohortafdeling inge-
richt om de besmette bewoners specifiek te 
kunnen verzorgen en werd het bezoek van 
externen sterk ingeperkt. Het woonzorg-
centrum kon in deze moeilijke tijden 
rekenen op veel sympathie van de bevolking 
en ook op hulp van personeelsleden van 
’t Kapstokske, het gemeenschapscentrum, het 
dienstenchequebedrijf en nog vele anderen.

Diepe waardering
Het is duidelijk dat het management en het 
personeel onder zware druk hebben moeten 
presteren. Vanuit onze N-VA-afdeling – in 

het bijzonder van onze bestuurders Els en 
Patrick – kunnen we alleen maar onze 
oprechte en diepe waardering uitspreken 
voor al die inspanningen en hopen dat de 
situatie snel verbetert en normaliseert.

Een mondmasker, graag!
Wie het gemeentehuis aan de Ringlaan voorbijrijdt, ziet tegenwoordig een 
gigantisch mondmasker hangen in mooi geel en blauw. Het maakt deel uit van een 
sensibiliseringsactie die schepen van Welzijn Wouter Van Driessche opzette.

De werknemers van ons tewerkstellings-
project ’t Kapstokse namen tijdens de 
eerste lockdown al het voortouw qua 
bescherming en maakten honderden 
mondmaskers voor de Opwijkenaar. Zij 
wilden dan ook opnieuw meewerken aan 
het promoten van mondmaskers.

Bescherm uzelf en anderen
Het dragen van een mondmasker 
beschermt u en anderen tegen de versprei-
ding van het coronavirus. Het gemeente-
bestuur van Opwijk wil die boodschap 
zo breed mogelijk uitdragen en daarom 
hangt nu een gigantisch exemplaar aan 
het gemeentehuis op de Ringlaan.

Voor de afmetingen stond de grootste 
mond van ons bestuur model, en 
Wouter zag dat het goed was.

Beste Opwijkenaar,
U bent het vast met me eens dat we 
2020 zo snel mogelijk achter ons 
willen laten. Nog steeds moeten we 
ons dagelijks leven afstemmen op de 
coronapandemie. Onze gemeente is 
bij deze tweede golf zwaar getroffen 
en onze gedachten gaan dan ook 
uit naar al wie hierbij betrokken is. 
Hopelijk zien we onze inspanningen 
beloond en kunnen we in het nieuwe 
jaar stap voor stap ons normale leven 
hernemen. 

Onze schepenen en mandatarissen 
hebben meer dan een tandje moeten 
bijsteken om naast de nodige 
coronataken verschillende mooie 
projecten op de rails te kunnen zetten. 
Maar corona weerhoudt ons er niet 
van om ons beleidsplan verder uit te 
voeren. U leest er in dit blad meer over. 

Ik ben fi er om te mogen aankondigen 
dat Inez De Coninck vanaf 2021 uw 
nieuwe burgemeester is. Ook hier 
gooit corona roet in het eten: geen 
grote inhuldiging, geen nieuwjaars-
receptie … Maar uitstel is geen afstel. 
Zodra het weer kan, zal elke inwoner 
kunnen kennismaken met zijn nieuwe 
burgemeester. Hou uw brievenbus en 
sociale media in de gaten om niks te 
missen.

In naam van het hele bestuur wil ik 
hierbij ook Albert Beerens danken 
voor zijn inzet als goede burgervader. 
Dank u wel, Albert.

Aan u allen: moge 2021 een ‘gewoon’ 
jaar zijn!

Lieve Maes
Afdelings-
voorzitter

Schepen Wouter Van Driessche en toekomstig 
burgemeester Inez De Coninck bij het gigan-
tische mondmasker aan het gemeentehuis. 

Els Van Buggenhout en Patrick De Smedt, 
leden van de raad van bestuur van OPcura.
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Nieuw buurtinformatienetwerk (BIN) in Opwijk-Centrum
Naar aanleiding van enkele incidenten en meldingen van overlast in de omgeving van de Borchtsite informeerde onze 
afdelingssecretaris Vincent De Pauw begin dit jaar bij het gemeentebestuur naar de oprichting van een buurtinformatienetwerk 
(BIN) in het centrum van Opwijk. Enkele maanden later was dat BIN actief. 

In de beleidsnota van het gemeentebestuur 
stond het al: “Veiligheid is geen zaak van 
politie en justitie alleen, het gaat om een 
collectieve verantwoordelijkheid van 
burgers en overheid. Daarom willen we 
inzetten op buurtinformatienetwerken.” 
Vincent De Pauw kreeg dan ook snel 
positieve reacties van onze schepenen over 
het initiatief om een BIN op te richten in 
Opwijk-Centrum. 

Oogje in het zeil houden
Zo’n BIN verenigt betrokken buurtbewo-

ners, die een oogje in het zeil houden in 
hun buurt of wijk. Doordat zij samen met 
de politiediensten alert zijn voor verdachte 
signalen, kan de politie snel optreden en 
verbetert het mogelijke onveiligheids-
gevoel in de buurt.

Vlotte start
Op de eerste infoavond in oktober waren 
er meteen enkele buurtbewoners geïnteres-
seerd. Vincent De Pauw nam de taak van 
coördinator op zich. “Begin november is 
de WhatsApp-groep van start gegaan en is 

een vlotte communicatie opgestart met de 
politie”, vertelt hij. “Na een paar proef-
weken zal er een nieuwe oproep gebeuren 
in de buurt om nog meer geïnteresseerde 
buurtbewoners te laten aansluiten.”

Gemiste kans voor extra natuur in 
onze gemeente door oppositie
Op de gemeenteraad van oktober vroeg raadslid Luc De Ridder 
(Inzet) dat de gemeente het Bomencharter zou ondertekenen 
en per gezin één boom zou planten. Vanuit de meerderheid 
stelden we voor om verder te gaan dan de vraag van Luc en echt 
concreet werk te maken van meer waardevolle natuur in onze 
gemeente. Helaas ging het oppositieraadslid daar niet op in. 

Nieuwe locatie voor Kind en Gezin
Het is bijna uitzonderlijk om het vandaag over welzijn te hebben en met geen woord te reppen over de epidemie. Mensen snakken 
naar ander nieuws, positieve berichtgeving, hartverwarmende artikels. Wij zijn dan ook heel blij dat we u een nieuwe locatie 
kunnen tonen voor de consultaties van Kind en Gezin.

Het consultatiebureau van Kind en Gezin bevond zich vele jaren 
in het lokaaltje achter de waag. Het lokaal is door ouderdom en 
slijtage niet meer geschikt voor de ontvangst van jonge ouders 
en hun pasgeboren kinderen. Dergelijke werkomstandigheden 
waren eveneens niet wenselijk voor de dokter, verpleegkundige 
en de opvang.

Dienstverlening dicht bij huis
Opwijk dreigde het consultatiebureau te verliezen en dat wilden wij 
absoluut vermijden. Onze jonge gezinnen moeten dicht bij huis een 
laagdrempelige kwalitatieve dienstverlening kunnen vinden, zeker 
wanneer het gaat over onze kleinste kinderen.

Geschikte locatie in Schoolstraat
Schepen van Welzijn Wouter Van Driessche ging op zoek naar 
een nieuwe locatie en vond die ook. Het gebouw waar zich 
vroeger het Gemeentelijk Initiatief voor Buitenschoolse opvang 
(IBO) bevond, gelegen in Schoolstraat 85, werd omgevormd tot 

consultatiebureau. Kosten noch moeite werden gespaard om 
van deze locatie een geschikte en hygiënische ruimte te maken. 
Proficiat aan de diensten en de werkmannen van de gemeente 
voor de realisatie van dit project.

Toekomstig burgemeester Inez De Coninck en schepen Wouter Van 
Driessche gingen alvast een kijkje nemen tijdens de werken.

Vincent De Pauw 
Afdelingssecretaris
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Nog meer investeringen voor middenstand
Onze partij heeft een groot hart voor de lokale handelaar. En dat hart breekt uiteraard. Hoewel de maatregelen noodzakelijk 
zijn voor de gezondheid van onze bevolking, vallen ze zwaar voor de ondernemers. Het gemeentebestuur laat deze groep evenwel 
niet in de steek.

Een paar maanden geleden besliste het bestuur om meer dan 500.000 euro vrij te 
maken ter ondersteuning van de lokale handel. Schepen van Middenstand Wouter 
Van Driessche gaat verder op dit elan. 

Geschenkbonnen 
De geschenkbonnen die uitzonderlijk voor deze crisis werden uitgegeven aan elke 
inwoner van onze gemeente, worden een vaste waarde. Wie een geschenkbon wil ge-
ven, kan nu ook terecht bij de gemeente. Deze bon kan dan enkel worden uitgegeven 
bij de lokale handelaar. U kiest zelf de waarde van de bonnen, met een minimum 
van 10 euro. Op deze manier wordt lokaal winkelen gestimuleerd.

Website voor lokale middenstand
Verder heeft Opwijk binnenkort een website waarop enkel de lokale middenstand 
vindbaar is. Gedaan met ‘loodgieter’ te googelen en uit te komen bij een onderneming 
uit een andere gemeente. De promotie van deze website wordt binnenkort gelan-
ceerd, maar u kan alvast een kijkje gaan nemen via opwijk.100procentlokaal.be.

Het Bomencharter is zeer vrijblijvend. 
Bovendien verwachten we dat de verschil-
lende gemeenten die het al ondertekenden 
de verwachte doelstellingen niet gaan 
halen. De doelstelling om per gezin één 
boom te planten, hebben we bovendien 
al gehaald. Op de Vetweyde, Broevink 
en binnenkort in Dokkene hebben we al 
7.750 bomen geplant, veel meer dan het 
aantal gezinnen dus. 

Concrete engagementen in plaats van 
vrijblijvend charter
Vanuit de meerderheid wilden we onze 
gemeente verbinden tot maar liefst vier 
concrete engagementen voor extra natuur, 
zoals bijvoorbeeld het engagement om 
telkens wanneer vanuit Vlaanderen een 
oproep wordt gedaan, een subsidie- 
dossier in te dienen. Engagementen die  
de vrijblijvendheid van het Bomencharter 

overstegen. Helaas heeft het oppositie-
raadslid zelf zijn punt ingetrokken, zodat 
dit niet meer behandeld kon worden. 
Onbegrijpelijk. We zullen het punt nu zelf 
op de agenda plaatsen. 

Ruimtelijk beleid met duidelijke keuzes bij herziening RUP Nanove
Het ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP) Nanove, een zone in het centrum van Opwijk tussen de Karenveldstraat, Nanovestraat, 
Kloosterstraat en Gasthuisstraat, wordt herzien. Handelszaken in de centrumstraten krijgen in de nieuwe plannen meer moge-
lijkheden. In het RUP wordt ook vastgelegd waar er appartementen mogen komen en worden twee zogenaamde openruimte- 
vensters afgebakend. 

“We kiezen bij deze herziening duidelijk 
voor het ondersteunen van onze horeca, 
diensten en ondernemers”, zegt schepen 
van Ruimtelijke Ordening Inez De  
Coninck. “We zitten immers in het  
centrum van onze gemeente, en er mag 
wel wat extra levendigheid komen.”  
De voorschriften laten toe om dieper te 
bouwen dan de klassieke vijftien meter 
indien er een handelszaak wordt voor-
zien in de centrumstraten.

Appartementisering stoppen
Verder trekken we het bestaande beleid 

in verband met meergezinswoningen 
en eengezinswoningen door in dit RUP. 
Straten waar meergezinswoningen 
gebouwd mogen worden, zijn sinds 2008 
vastgelegd. We verankeren dit nu telkens 
in onze RUP’s. Voor dit RUP gaat het om 
volgende straten: Gasthuissstraat, deel 
Kloosterstraat, deel Oude Pastoriedreef, 
Kattestraat, deel Nanovestraat. “In de 
andere straten mogen geen meergezins-
woningen worden gebouwd. Hiermee 
willen we de verdere appartementisering 
van onze gemeente stoppen”, aldus Inez 
De Coninck. 

Uitzicht op open ruimte
Ook worden twee openruimtevensters 
afgebakend in dit RUP. Hiermee geven  
we gevolg aan de resultaten van de  
Bouwmeesterscan. De openruimtevensters 
zijn nog niet bebouwde zones langs 
beide zijden van de Karenveldstraat. “We 
schrappen deze zones niet als bouwzone, 
maar bebouwing zal wel moeten gebeuren 
op een manier dat er toch uitzicht op de 
achterliggende open ruimte behouden 
blijft”, legt de schepen uit.

 Schepen van Middenstand Wouter Van Driessche 
lanceert onder meer een website waarop u al onze 
lokale middenstanders kunt terugvinden.
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


